
Jordfalls Samfällighetsförening 

Protokoll Ordinarie Föreningsstämma 2025-04-26 

Plats: Bokenäs församlingshem 

Närvarande: 28 st. medlemmar representerade 22 st. fastigheter Bilaga 1 

1.Val av ordförande för stämman 
Ann-Charlotte Ekervh6i valdes till ordförande att leda stämman. 

2. Val av sekreterare för stämman 
Karin Johansson valdes till sekreterare för stämman. 

3. Val av justerare 
Pia  Lago och Gunnel Einarsson valdes till justerare för stämman. 

4. Fråga om kallelse behörigen skett 
Kallelsen med dagordning sattes upp på anslagstavlorna den 22 mars samtidigt som de 
publicerades på samfällighetens hemsida. 

Kallelsen har skett i behörig ordning och enligt våra stadgar. 

5. Styrelsens och revisorernas berättelser Bilaga 2-5 
Förvaltningsberättelsen, revisionsberättelsen och räkenskaperna framlades för stämman. 

6. Ansvarsfrihet för styrelsen 

Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

7. Motioner 
Inga motioner har inkommit. 

8. Ersättning till styrelse och revisorer 
Stämman godkände nuvarande ersättningsnivå för styrelse och revisorer. 

9. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd för 2025 Bilaga 6,7 
Mötet beslöt att godkänna styrelsens förslag till budget och fastställande utdebitering för 2025 
med betalningsdagar senast 31 maj och 30 september 2025 i enighet med presenterad 
debiteringslängd. 
Samt godkände att Kolvik 1:129 kan ansluta sig till samfällighetens vattenverk. 

10. Val av styrelse och styrelseordförande Bilaga 8 
Stämman valde styrelse och ordförande enlig följande: 

Ordförande: 
Ann-Charlotte EkervtAn 

Ledamöter: 
Åsa Ljung 
Karin Johansson 

Berit Barkin 
Daniel Persson 

ordförande på 1 år, omval 2 år 

omval 2 år 
1 år kvar i styrelsen 
1 år kvar i styrelsen 
1 år kvar i styrelsen 



Suppleanter: 
Kent Dejve omval 1 år 

Elisabeth Jacobsson omval 1 år 

11. Val av revisorer 
Stämman valde revisorer enligt följande: 
Stefan Lindberg omval 1 år 

Marie Company omval 1 år 

Suppleant: 
Christian Bierich omval 1 år 

12. Val av valberedning 
Stämman valde valberedning enlig följande: 
Lena Torsson omval 1 år 
Rose-Mari  Hoist omval 1 år 

13. Övriga frågor 
a) Jaktlaget, som haft jakträtt på vår mark under många år har nu sagt upp avtalet from 1/7 
2025. Vi vill nu undersöka/fråga hur stort intresse det finnsför att ha ett jaktlag endast för de 
som är boende inom samfällighetens mark. Naturligtvis kommer jaktlaget inte ingå i 
samfälligheten utan vara helt fristående. Det är endast jakt på mindre djur som rådjur, vildsvin, 
hare mm och inte älg. 

Beslut: Gå vidare med att undersöka intresset för jaktlag som är boende i samfälligheten. 

Vid protokollet: Ordförande: 

 ei-Charlotte EkervtAn 
 

Karin Jöhansson 

Justerare: Justerare: 
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